

## 2022年，蒙特利尔大学将在宝乐莎市开设新校区

根据4月13日蒙特利尔大学的最新消息，蒙特利尔大学将在宝乐莎市C区开设新校区，预计2022年秋季开始招生，拟招生人数将超过2000人，是入驻宝乐莎市的第一所大学。



蒙大新校区将位于Solar Uniquartier项目内，占据两层，面积达3500平方米，可通过人行天桥直接通往未来的轻轨车站。届时，蒙大新校区将为宝乐莎市带来虚拟现实，视频捕获等高科技实验室，也将为宝乐莎市甚至整个蒙特利尔南岸带来更多高科技、教育、语言学习的机会。

蒙大宝乐莎校区的具体学习项目将于今年秋天确定和公布。



Solar Uniquartier 示意图

自蒙特利尔轻轨 (REM) 建设以来,宝乐莎市C区受到越来越多的关注。环境的提升,人口的上涨,和交通的便利,让人们对于这块风水宝地,拥有更高的期待。



富丽花园 Brossard-sur-le-Parc 项目

博大集团富丽花园 Brossard-sur-le-Parc 项目位于宝乐莎市C区核心地带,距离未来的蒙大宝乐莎校区仅1公里。丰富的教育资源,优越的地理位置,怡人的自然环境,相信富丽花园Brossard-sur-le-Parc项目将有极大的升值空间。



## 2022, A New Campus of Montreal University in Brossard

According to the latest news from the University of Montreal (UdeM) on April 13th, the new campus, set up to open in the fall of 2022, will replace the one currently located in Longueuil. With a plan of more than 2000 students, this will be the first university campus in Brossard.



The new campus will takeover two floors of a building at Solar Uniquarter with 3500 square meters, being directly connected to Du Quartier station of the Réseau express métropolitain (REM). The campus will have multi-functional installations, virtual reality laboratories, and video capture studios and providing



training for professional development in IT, health, language, etc.  
The complete program will be unveiled this autumn.



### Solar Uniquartier

Our Brossard-sur-le-Parc project is located in the heart of the C sector in Brossard, only 1km away from REM Du Quartier station and the new campus, easily accessible from highways 10 and 30, with a new primary school and new UdeM campus.



### Brossard-sur-le-Parc Project

We believe, REM and higher education opportunities are making Brossard more desirable, especially the C sector. The real estate value in the Brossard-sur-le-Parc project is bound to reflect that desirability.



## Broad Group

190-3755 place de Java, Brossard Québec, J4Y 0E4  
Tél. : 450-659-9288 / 438-929-3188  
Fax : 450-659-3688  
info@broadgroup.ca  
Wechat : BroadGroup-Canada



Ce courriel a été envoyé à {{ contact.EMAIL }}

Nos données indiquent que vous souhaitez recevoir des mises à jour.  
Si vous ne souhaitez plus en recevoir, veuillez cliquer sur

[Se désinscrire](#)



© 2020 博大集团 Broad Group